

Title (en)
Transformable dwelling unit.

Title (de)
Umwandelbare Wohneinheit.

Title (fr)
Unité d'habitation transformable.

Publication
EP 0253703 A1 19880120 (FR)

Application
EP 87401454 A 19870624

Priority
FR 8610023 A 19860709

Abstract (en)
Dwelling unit comprising a parallelepipedic structure (10) having a floor (12), a ceiling (14) and four side walls (16, 18, 20, 22). At least one of these side walls can be folded down by pivoting, relative to the floor, between a closed vertical position and an open horizontal position in which the said wall forms the floor of an annexed room situated outside the parallelepipedic structure. This structure is advantageously formed by a container of standard dimensions. <IMAGE>

Abstract (fr)
Unité d'habitation comprenant une structure parallélépipédique (10) comportant un plancher (12), un plafond (14) et quatre parois latérales (16, 18, 20, 22). L'une au moins de ces parois latérales est rabattable par pivotement, par rapport au plancher, entre une position verticale fermée et une position horizontale ouverte où ladite paroi forme le plancher d'une pièce annexe située à l'extérieur de la structure parallélépipédique. Cette structure est avantageusement constituée par un conteneur de dimensions normalisées.

IPC 1-7
E04B 1/344

IPC 8 full level
E04B 1/344 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04B 1/3444 (2013.01)

Citation (search report)
• [X] US 3769765 A 19731106 - WRIGHT M
• [X] US 3714746 A 19730206 - BARLOW R
• [A] US 3226890 A 19660104 - FLAJOLE WILLIAM J
• [A] US 3460297 A 19690812 - FRITZ WILLIAM R
• [A] GB 648536 A 19510110 - TERRAPIN DWELLINGS LTD
• [A] FR 1462695 A 19661216
• [A] FR 2049301 A5 19710326 - LECORCHE JEAN

Cited by
CN102660998A

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE ES IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0253703 A1 19880120; FR 2601403 A1 19880115

DOCDB simple family (application)
EP 87401454 A 19870624; FR 8610023 A 19860709